
 
 
 
 
Schriftelijke vragen (Reglement van Orde, artikel 39) aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 

 

Statenvragen: Huisvesting Introdans en Oostpool  
 
Inleiding 
Naar aanleiding van de recente mededelingenbrief over de huisvesting van Introdans en Theater 
Oostpool hebben wij enkele vragen over het vervolgproces en de betrokkenheid van Provinciale Staten.  
 
In 2023 is door Provinciale Staten een amendement aangenomen waarbij expliciet € 10 miljoen is 
gereserveerd voor gezamenlijke huisvesting van beide gezelschappen. Uit de recente mededeling blijkt 
dat gezamenlijke huisvesting niet haalbaar is en alternatieve huisvestingstrajecten worden onderzocht. 
 
Wij verzoeken u onderstaande vragen schriftelijk te beantwoorden.  
 
Vragen 

1. Erkent het College dat het amendement van Provinciale Staten (23A5) uitdrukkelijk spreekt 
over gezamenlijke huisvesting van Introdans en Theater Oostpool? 

2. Waarom is Provinciale Staten niet eerder geïnformeerd over de onhaalbaarheid van 
gezamenlijke huisvesting, ondanks het onderzoeksrapport dat al sinds de zomer van 2023 
beschikbaar is? 

3. Is het College het met ons eens dat het wijzigen van het gezamenlijke huisvestingsplan naar 
afzonderlijke huisvesting een wezenlijke beleidswijziging betreft en het amendement derhalve 
niet meer als kaderstellend kan worden gezien?  

4. Erkent het College dat het wijzigen van het oorspronkelijke huisvestingsplan vraagt om een 
nieuw besluit van Provinciale Staten? Zo nee, waar baseert het college dit op? 

5. Hoe borgt het College dat de beschikbaar gestelde provinciale middelen uitsluitend worden 
ingezet voor een oplossing die past binnen de oorspronkelijke kaders van het amendement van 
Provinciale Staten? 

6. Welke alternatieve locaties worden momenteel overwogen, en welke financiële consequenties 
worden daarbij voorzien? 

7. Wat is de verwachte tijdslijn voor besluitvorming over de nieuwe huisvestingsplannen en op 
welke wijze wordt Provinciale Staten hierin betrokken? 

8. Welke afspraken zijn gemaakt met de gemeente Arnhem over de regierol die zij nu heeft in dit 
dossier, en hoe wordt Provinciale Staten geïnformeerd over de voortgang en tussenresultaten?  

9. Is het College het met ons eens dat de gewijzigde situatie vraagt om het vaststellen van nieuwe 
uitgangspunten en kaders door Provinciale Staten? 
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